
Styrelsemöte 26 januari 2015

En kort rapport i punktform från styrelsemötet i februari
2015:

Ronny berättade om fortsatta kontakter med Betongkonsult
och  tilltänkt  entreprenör.  Styrelsen  enas  om  att
extrastämma om garagerenoveringen bör genomföras innan
sommaren. Frågan om datum för extrastämma hanteras på
kommande styrelsemöte.
Snöröjning  och  sandning;  Flertal  synpunkter  rörande
servicenivå och utförande från nuvarande leverantör. 
Ett  av  samfällighetens  lån  för  garagetaken  skall
villkorsändas i februari.
Problemen med Sappa TV fortsätter. Dan utreder och tar
fram förslag på åtgärder.

Nästa styrelsemöte hålls den 24 februari 2015.
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